
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 29. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 299

Vil ministeren i forsættelse af forrige spørgsmål redegøre for baggrunden for, at sagebe-

handlingstider og sagspukler har udviklet sig, som de har, de seneste år? Ministeren be-

des herunder oplyse

– hvilken indvirkning handlingsplanen fra 2016 har haft,

– i hvilket omfang udviklingen skyldes udflytningen ved Bedre Balance 1 i 2015 og Bed-

re Balance II i 2018,

– andre grunde for ophobning af sagerne,

– hvilke typer sager, som har fyldt i sagspuklerne de respektive år.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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